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Lynæs Kajakklub siden 1994 



Byggemøde i sejlklubben 5. aug. 2017. 
 

Formand Jørgen Bøe, og arkitekt Svend Mortensen, forklarer om byggeriet. 



Der lyttes til de kloge ord. 







Mødet sluttede med kaffe og kage, samt en livlig debat.  



Byggeriet starter med udgravning 3. 9. 17.  

 



Der graves ud til fundamenter  



Låne værktøj .        Og klar til at lægge isolering og armeringsjern  



Der klippes jern, hårdt arbejde .           Der var også tid til en snak.  



Jorden rettes af.  



Forskalling til fundamentet opsættes.  



Der blev savet armerings jern, før en velfortjent kaffepause.  



Armerings jernet blev bundet sammen.  



Fundamentet klar til beton.  



Her er så lige 20 tons beton til de 93 kvadrat meter gulv.  



Betonen blev fordelt i det rette niveau, og derefter glattet flot ud.   


